
A HALLGATÓK ÉRDEKE AZ ELSŐ!

de elakadtál, nem tudod, hogy kit kell keresned, esetleg úgy érzed, hogy egyedül nem megy, vagy 

nem mersz lépni egy ügyben, akkor fordulj hozzánk! Elmondjuk, mi a teendő, összekötünk az 

illetékesekkel, de ha kell, megtesszük mi a szükséges lépéseket. Garantáljuk, hogy minden 

esetben a hallgatók érdekei mellett állunk, még akkor is, ha netán ezzel konfliktust kell vállalnunk.

HIDAKAT AZ INTÉZETEK KÖZÉ!

A Színművészeti és a Drámaelméleti Intézet hallgatói a fizikai távolság miatt sajnos ritkán találkoznak a 

Filmművészetisekkel, nem ismerik egymást eléggé. Ezen szeretnénk javítani. Minden hónapban 

szervezünk közös iszogatást egy bárba. Tavasszal, amikor újra jó idő lesz, pikniket is tervezünk a 

Filozófusok kertjébe vagy a Margitszigetre.

 Ösztönözni szeretnénk a Filmműsöket, hogy járjanak el a színész osztályok előadásaira, ezért mi is 

folyamatosan megosztjuk majd a játékrendet a HÖK online felületein.

 Támogatjuk az intézetek közötti projekteket. Ha egy filmesnek színészre van szüksége, de 

nem ismeri őket név szerint, vállaljuk, hogy felvesszük a kapcsolatot azokkal az osztályokkal, amelyekben 

engedik a vizsgafilmekben való szereplést, és adunk hozzájuk elérhetőséget. Ez fordított esetben is 

érvényes.

SEGÍTÜNK AZ ÖSZTÖNDÍJAK IGÉNYLÉSÉBEN

Figyelünk arra, hogy minden cselekedetünk hű legyen egyetemünk szellemiségéhez, az SZFE 

158 éves múltjához. Hiszünk abban, hogy bármiről lehet beszélgetni kulturált keretek között. Olyan 

közösséget szeretnénk, amelyben nincsenek tabutémák.

olyan esetről, hogy valaki csak azért nem adott be kérvényt rendszeres szociális támogatásra, mert nem 

értette, hogyan működik a rendszer, és túlságosan macerásnak tartotta a folyamatot, ezért inkább bele 

sem kezdett.

 Nem szeretnénk, hogy bárki – aki rászorul - lecsússzon ezekről a támogatásokról, ezért vállaljuk, 

hogy lépésről lépésre segítünk a kérvény beadásában. Ha elakadsz, keress meg minket, és elmondjuk, 

honnan szerezheted be a szükséges dokumentumokat.

TRANSZPARENCIA
Olyan HÖK-öt szeretnénk, amelynek a működése átlátható és 

számonkérhető. Rendszeresen szervezünk majd a hallgatóknak
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fórumokat, amelyeken elmondjuk, hogy éppen milyen ügyekkel foglalkozunk. Mindenkinek lehetőséget 

adunk, hogy kérdezzen és véleményt mondjon.

Sokan nem tudják, hogy négy féle ösztön-
díjra lehet pályázni a HÖK-nél. Hallottunk

KULTURÁLIS ÉLETA közösségi életet gerilla programokkal szeretnénk felrázni. Ezek 

a találkozók egyszerűbbek, mint egy nagyobb sulibuli, de cserébe

sűrűbben tudjuk őket megszervezni, ráadásul kevésbé kötöttek. Emellett természetesen tartunk majd 
időnként nagyobb rendezvényeket is, mint az áprilisi Dionüszia, ami több évtizedes hagyomány az SZFE-n.

Támogatjuk a vizsgaprodukciókon kívüli alkotásokat. Örülnénk, ha többen pályáznának a 

szakmai ösztöndíjra, ami finanszíroz bizonyos művészeti projekteket. Ha van egy zenekarod, aminek 

koncertet szerveznél az egyetemen, ha kiállítanád a fotóidat, ha forgatnál egy videoklipet, ha rendeznél 
egy darabot, vagy más kreatív produktumot valósítanál meg, fordulj hozzánk!

A Hallgató Önkormányzat elsősorban egy érdekvédelmi képviselet. Fontos, 

hogy bátran, bizalommal fordulhass a HÖK-höz, amikor segítségre van 

szükséged. Ha szeretnél valamit elintézni, vagy problémád akad valamivel,



MEGTESSZÜK, AMIT TUDUNK

kapcsolatban. Ilyen például az Erzsike Espresso bezárása, a büfék színvonalának csökkenése, a Mészáros 

utcai campus hangulata, a kollégium távoli elhelyezkedése, szakmai és emberi problémák bizonyos 

oktatókkal, az osztálypénzek kifizetésének akadozása, vagy a színész és rendező osztályok órarendjének 

összehangolása.

 Bár a fent említett problémákra teljeskörű megoldást nem tudunk ígérni, vállaljuk, hogy 

eljuttatjuk őket az illetékes vezetőknek, és hangsúlyozzuk azok fontosságát. Tervezünk lépéseket tenni 

azért, hogy újra legyen saját közösségi terünk, illetve olyan iskolapszichológusunk, akinek tényleg 

vannak szabad időpontjai.

Már jeleztük az új Rektor Asszonynak, hogy a Vas utcai játszóhelyekre nagy szükségünk van, és a 

jövőben ezt még sokszor el fogjuk neki mondani, ugyanis az Ódry Színpad épülete sajnos már nincs az 

SZFE tulajdonában.

Vannak ügyek, amelyek nem tartoznak a HÖK hatás- 
körébe, mégis több megkeresést kaptunk ezekkel

Örülünk, hogy voltak olyan rendezvények, amelyeket más művészeti egyetemekkel közösen szervezett az 

előző HÖK. Szeretnénk bővíteni az               (SZFE, MOME, MKE, MTE, Zeneakadémia) csapatát akár 

METU-val, a Kaposvári Egyetemmel, az ELTE filmrendezőivel, a Marosvásárhelyi Egyetem, vagy a 

Kolozsvári Egyetem növendékeivel.

 A közös táncházak mellett igyekszünk más programokat is szervezni. Például olyan work-

shopokat, ahol megismerkedhettek grafikusokkal, animátorokkal, látványtervezőkkel, fotográfusokkal, 

építészekkel, koreográfusokkal, zeneszerzőkkel, és ti is megmutathatjátok nekik a munkáitokat.

 Szorgalmazzuk, hogy a művészeti egyetemek hallgatói látogassák egymás előadásait, 

vetítéseit, kiállításait, vagy akár dolgozzanak közösen. Kezdeményezni fogjuk, hogy az SZFE biztosítson 

nekik kedvezményes jegyárat a színházi előadásokra.

ÖSSZMŰVÉSZETI ÖSSZEFOGÁS

A kollégistáknak a HÖK Diákjóléti- és Kollégiumi Bizottsága garantálja, hogy eljuttatja az igényeiket 

és problémáikat a Kollégium igazgatóhoz, szükség esetén a Gazdasági főigazgatóhoz.

Pekár Éva Hanna, a bizottság jelenlegi elnöke több ügyben is sikeresen járt el az utóbbi 2 évben.

Mivel az egyetem online tartalmait a közelmúltban többen kifogásolták, hamarosan összegyűjtjük az 

észrevételeiteket. Szeretnénk jó kapcsolatot ápolni a Kommunikációs és Marketing Igazgatósággal, 

ezért jelezni fogjuk nekik a meglátásaitokat építő jellegű javaslatok formájában.
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